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lustrum-jaar. De Nederlandse Studentenkampioenschappen die dit jaar 
nog ternauwernood door de Sportstichting der Technische Hogeschool 
te Delft, georganiseerd konden worden, hadden de belangstelling der 
vereniging; veel verder kwam het niet, de basketball-sectie uitgezonderd. 
Het contact met de vereniging van studerenden aan de Christelijke Aca
demie voor Lichamelijke Opvoeding zal dit jaar worden hernieuwd. 
Het werk in de secties verhep over het algemeen gunstig. Het eerste bas-
ketbaU-team promoveerde weer; nu naar de landelijke hoofdklasse; een 
tweede team en een damesteam zijn ingezet. 
Het eerste volleyball-team promoveerde naar de ze klasse; de vooruit
zichten zijn goed. Ook hier staat een damesteam op stapel. 
De sectie Judo mocht zich dit jaar weer de grootste noemen. 
De schermsectie, onder de leiding van de heer Van der Berg, daarentegen 
de kleinste. Deze sectie gaat geen zorgeloze toekomst tegemoet. 
De proef, de zwemsectie ook op te nemen bij de aU-in-contributie mag nu 
volledig geslaagd heten. 
De Schaaksectie, een vreemde eend in de bijt, is een meer zelfstandig 
bestaan tegemoet gegaan. Deze sectie, die zo weinig met de anderen ge
meen heeft, is nu los gemaakt uit het systeem der all-in-contributie. 
De sectie Ritmische Gymnastiek, nu al niet meer een specifieke dames-
aangelegenheid, mag zich verheugen in een goede belangstelling. 
De Tennissectie wordt hier slechts genoemd. 
De uitbreiding van het aantal secties heeft de voortdurende aandacht van 
het bestuur. 
Komen wij bij het naar traditie laatste punt. De samenwerking tussen het 
bestuur en de sportleiders was dit jaar uitstekend te noemen, een reden te
meer om nu te zoeken naar een betere rechtspositie. 
De heer J. Nauta zij veel dank voor het goede werk dat hij verrichtte, niet 
in het minst voor de wijze waarop. Dit geld eveneens voor mej. Wagenaar, 
die inmiddels als mevrouw Ploos van Amstel, afscheid van ons nam, 
voorzien van de gelukwensen van het bestuur. Het optreden van haar 
opvolgster, Mej. W. J. J. de Leeuw, geeft ons vertrouwen in de toekomst 
der Damesbeweging. 
De interne verstandhouding van het bestuur was een goede, zij het dat in de 
maand augustus de quaestrix ons ten dele ontviel, zij meende haar verant-
woordeUjkheden niet langer te kunnen dragen. Voor het vele werk dat zij 
tot die tijd verrichtte, evenals voor de uitstekende arbeid van de andere 
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